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Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

	

írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (I) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
)(XXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (11 . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtan i

Dr. Matolesy György

a Magyar Nemzeti Bank elnökéhez

„Tájékoztatását kérem.”

címmel . A választ írásban kérem.

Tisztelt Elnök Úr !

Figyelemmel arra, hogy az elmúlt hetekben a feltett országgy űlési képviselői kérdésekre nem adott

egyenes, világos, a törvényhozó által is értelmezhető választ, arra kérem az Elnök Urat, hogy a z
alábbi, feladatkörébe tartozó, eldöntendő kérdések megválaszolásával segítse el ő az Országgy ű lés
munkáját :

1. Megfelel-e a valóságnak az a sajtóinformáció, hogy az Ön és az MNB által felügyel t

Untcredit Bank Hungary Zrt. (a továbbiakban: Untcredit Bank) elnök-

vezérigazgatójának budai luxuslakását használja? Ha igen, mióta? Fennáll-e mé g

jelenleg is ez a helyzet?

2. Igaz-e az a sajtóinformáció, hogy az Eiffel-palota MNB általi megszerzését az Untcredi t

Bank finanszírozta ?

3. Megfelel-e a valóságnak az a sajtóinformáció, hogy amikor az Ön nemzetgazdaság i

minisztersége idején a magánnyugdíjpénztári vagyont államosították, akkor a



portfólióban lévő nemzetközi, illetve belföldi értékpapírok kezelésével az Unicredi t

Bankot bízták meg?

4. MNB elnöki megbízatása óta hány alkalommal folyt vizsgálat az Untcredit Bankka l

szemben? Ugyanez a gyakoriság jellemző-e más kereskedelmi bankok esetében is?

5. MNB elnöki megbízatása óta hány esetben sújtották szankcióval az Uniccredit Bankot ?

Ugyanez a mérték irányadó-e a többi kereskedelmi bankkal szemben is ?

6. Igaz-e az a sajtóinformáció, miszerint az MNB növekedési hitelprogramja részekén t

adott pénz a Növekedési Hitel Bankhoz kerülhetett ?

7. Igaz-e, hogy az MNB alapítványainak juttatott 260 milliárd jegybanki vagyonról azt

állította, hogy az elvesztette közpénz jellegét ?

8. Helytálló-e a sajtóhírekben tényként kezelt információ, miszerint emiatt Orbán Vikto r

miniszterelnöknél is egyeztetést kezdeményezett olyan törvénymódosítás érdekében ,

hogy ne lehessen megismerni az MNB-alapítványainak szerz ődéseit?

9. Igaz-e, hogy csak Áder János köztársasági elnök alkotmányos vétója állította meg az

érintett törvényjavaslatot ?

10.Igaz-e, hogy az Alkotmánybíróság alkotmányellenesnek találta a totális titkosítást ?

11.Igaz-e az a sajtóinformáció, miszerint jegybankelnöki megbízatása mellett egy időben

MNB-alapítványi tisztséget is betöltött?

12.Felvette-e az alapítványi tisztsége után járó tiszteletdíjat is az elnöki fizetése mellett?

13.lgax-e, hogy az Ön adóbevallásában nem szerepelt az ezért járó 1,18 millió forin t

jövedelem?

14. Fenntartja-e, hogy jó döntés volt az, hogy a jegybanki alapítványoknál egy-egy embe r

5-7-10 pozíciót is betölt egy időben?

15. Igaz-e az a sajtóinformáció, miszerint a jegybanki alapítványoknál tisztséget tölt be a z

()n korábbi doktori témavezetője?

16. Igaz-e az a sajtóinformáció, miszerint az MNB-alapítványok utólag manipulálták az

elvesztett közérdekű adatigénylési per után kiadott dokumentumaikat?



I7. Egyetért-e Gulyás Gergellyel, a Fidesz aíelncikével, aki szerint vannak vitathat ó

döntések az alapítványi támogatások között ?

18.Igaz-e, hogy az MNB alapítványok 14 millió forint értékben rendelte k

könyveiből?

19.Megfelel-e a valóságnak az a sajtóinformáció, hogy ezt követ ően az alapítványo k

konferenciákon osztogatták és a fels őoktatási intézményeknek is küldtek?

20.Helytálló-e a sajtóhírekben ténykélt kezelt információ, miszerint offshore cégtő l vett

villát Budapest XII . kerületében, a Svábhegyen az egyik jegybanki alapítvány ?

21.Igaz-e az a sajtóinformáció, miszerint egy offshore cégt ő l vásárolta meg az MNB a

budapesti Eiffel-palotát?

22.Megfelel-e a valóságnak az a sajtóinformáció, fogy a jegybanki alapítványok 1 7

milliárd forinttért vettek újabb irodakomplexumot „befektetési céllal” a Váci úton ?

23.Igaz-e az a sajtóértesülés, hogy az MNB Tiszaroffon vásárolt barokk kastélyt, hogy ot t

a bankárjai nyaralhassanak?

24.lgaz-e az a sajtóinformáció, miszerint a tiszaroffi kastélyra csak 2015 év végéi g

mintegy 900 millió forint közpénzt költött el az MNB?

25.Igaz-e az a sajtóhír, hogy az MNB-alapítványok egy esetben sem teljesítették

közbeszerzés kiírására vonatkozó, törvényben rögzített kötelezettségüket ?

26.Igaz-e, hogy emiatt a Közbeszerzési Dönt őbizottság bírságot szabott ki az érintet t

alapítványokra?

27. Igaz-e, hogy ennek ellenére a Szélt Kálmán téri „postapalotát” ugyancsak közbeszerzés

nélkül újíttatja fel az érintett alapítvány egyik gazdasági társaságán keresztül? Milyen

piaci alapú tevékenység folyik az érintett gazdasági társaságnál? Látta-e annak üzlet i

tervét? Ez alapján döntött?

Tisztelettel várom válaszát.

Budapest, 2016. október 19 .

Dr. Szakács Lászl ó
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ (MSZP)


	page 1
	page 2
	page 3

